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Protokół nr RG.0002.46.2021 

z XLVI Sesji Rady Gminy Kobiór 

z dnia 30 listopada 2022 r. 

 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Przemysław Sawicki. Otworzył on sesję 

i stwierdził  prawomocność obrad. 

Obecnych 15 radnych, w posiedzeniu uczestniczył również Eugeniusz Lubański – Wójt, Lista obecności 

w załączeniu. 

 

Przewodniczący odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie wymaganego kworum.    

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 27 października 2022r. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie  zmiany budżetu gminy Kobiór na 2022 rok 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kobiór na lata 2022 - 2031 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr RG.0007.320.2022 Rady 

Gminy Kobiór z dnia 27 października 2022r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu 

Gminy Kobiór na 2022 rok 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Kobiór 

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi  dla właścicieli nieruchomości, na której znajduje 

się domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno - 

wypoczynkowe 

11. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie przekazania  Gminie Tychy realizacji zadania 

zapewnienia opieki nad bezdomnymi zwierzętami z terenu Gminy Kobiór 

12. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

2023 rok. 

13. Sprawy bieżące. 

14. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

15. Zakończenie obrad. 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 27 października 2022r. 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 

 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt przedstawił najważniejsze sprawy, które miały miejsce w okresie od 28.10.2022r. do 30.11.2022r. 

Odpowiadając na pytanie radnej Pauliny Myszor Wójt sprecyzował, że projektowana przebudowa ulicy 

Tuwima obejmuje odcinek od ulicy Kobiórskiej do ulicy Olszewskiego oraz fragment przy ośrodku zdrowia. 

 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie  zmiany budżetu gminy Kobiór na 2022 rok 

 

Przewodniczący komisji budżetu i finansów, radny Jerzy Mazur, poinformował, że projekt uchwały otrzymał 

pozytywną opinię komisji. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobiór na lata 2022 - 2031 

 

Przewodniczący komisji budżetu i finansów, radny Jerzy Mazur, poinformował, że projekt uchwały otrzymał 

pozytywną opinię komisji. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr RG.0007.320.2022 Rady 

Gminy Kobiór z dnia 27 października 2022r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu 

Gminy Kobiór na 2022 rok 

 

Przewodniczący komisji budżetu i finansów, radny Jerzy Mazur, poinformował, że projekt uchwały otrzymał 

pozytywną opinię komisji. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Kobiór 

 

Przewodniczący komisji gospodarki przestrzennej, komunalnej i rolnictwa, radny Bogdan Szpak, 

poinformował, że projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię komisji. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 

Przewodniczący komisji gospodarki przestrzennej, komunalnej i rolnictwa, radny Bogdan Szpak, 

poinformował, że projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię komisji. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi  dla właścicieli nieruchomości, na której znajduje się 

domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno - 

wypoczynkowe 

 

Przewodniczący komisji gospodarki przestrzennej, komunalnej i rolnictwa, radny Bogdan Szpak, 

poinformował, że projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię komisji. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

11. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie przekazania  Gminie Tychy realizacji zadania 

zapewnienia opieki nad bezdomnymi zwierzętami z terenu Gminy Kobiór 

 

Przewodniczący komisji gospodarki przestrzennej, komunalnej i rolnictwa, radny Bogdan Szpak, 

poinformował, że projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię komisji. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

12. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

2023 rok. 

 

Przewodniczący komisji kultury, oświaty i zdrowia, radny Dariusz Cuber, poinformował, że projekt uchwały 

otrzymał pozytywną opinię komisji. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

13. Sprawy bieżące. 

 

Radny Zygmunt Jaromin zapytał czy Gmina będzie się ubiegała o dofinansowanie działalności klubu seniora 

od Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej. 
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Wójt odpowiedział, że z Ministerstwa istotnie wpłynęło pismo z informacją o możliwości pozyskania 

dofinansowania – zostało ono przekazane do GOPS, a sprawa zostanie rozpatrzona. Należy jednak zwrócić 

uwagę, że w regulaminie dofinansowania zapisano wymogi dotyczące m.in. minimalnej ilości godzin zajęć 

oraz minimalnej liczby uczestników. 

 

 

14. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Radny Czesław Świerkot zauważył, że podczas prac drogowych czasami podniesieniu ulega poziom 

nawierzchni co wpływa na warunki wyjazdu z posesji.  

Wójt odpowiedział, że ewentualne podniesienia poziomu nawierzchni nie przekraczają kilku centymetrów 

i wynikają z wymogów technicznych. Jego zdaniem podczas prac zwraca się uwagę na obowiązujące 

warunki wjazdu do posesji, a część gruntów od początku znajduje się na niższym poziomie niż droga. 

W odpowiedzi na pytanie Radnego Wójt poinformował, że kształt skrzyżowania ulic Promnickiej 

i Rodzinnej wynika z konieczności włączenia ulicy Promnieckiej do drogi powiatowej pod kątem prostym. 

 

Radny Andrzej Danek na prośbę mieszkańców zwrócił uwagę na wąską drogę oraz niewielką ilość 

oświetlenia na odcinku ulicy Łukowej od skrzyżowania z Przelotową. Droga jest pokonywana przez 

mieszkańców udających się do okolicznych sklepów. Poprosił by zwrócić uwagę ten odcinek w przypadku 

pojawienia się możliwości sfinansowania kolejnych prac. 

Wójt odpowiedział, że poszerzono drogę oraz wykonano chodnik na tych odcinkach ulicy Łukowej na 

których było to dotychczas możliwe. W przypadku pojawienia się dodatkowych funduszy sprawa zostanie 

wzięta pod uwagę. 

 

Radny Czesław Świerkot zwrócił uwagę na ubytki w nawierzchni przy budynku dworca kolejowego i 

poprosił by je wypełnić. Wójt odpowiedział, że nie ma przeciwskazań by to wykonać, ale trzeba ustalić czy 

ubytki znajdują się na gruncie należącym do gminy.  

 

15. Zakończenie obrad. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zamknął sesję. 


